
Rondvraag PvdA en GroenLinks, RGW 6 maart 2024 
 

Naar aanleiding van de uitspraak van de Raad van State van 28 februari jl. ‘Tijdelijk afzien 
van handhaving PAS-melders mag, mits goed gemotiveerd’  zijn de fracties van  PvdA en 
GroenLinks benieuwd naar wat dit betekent voor onze provincie.  

Nu hebben we daar al het een en ander over kunnen lezen in een artikel in de media: het 
gaat in onze provincie in deze zaak om Slachterij Westfort in IJsselstein, die in 2015 
uitbreidde en kon volstaan met een melding van de berekende stikstofbelasting. De Raad 
van State zette echter in 2019 een streep door deze zogenoemde PAS-melding en stelde 
dat bedrijven alsnog een natuurvergunning moesten aanvragen.  

 

1. Rondvraag betreffende deze uitspraak:  
a. Wat gaat er nu gebeuren? 
b. Wat betekent dit voor de natuur (met een N-2000 gebied nabij)? 
c. Wat betekent dit voor de andere (ca. 150) PAS-melders in onze provincie? 

 
2. Rondvraag betreffende (grond)watergebruik: 

a. Veel slachterijen gebruiken veel (grond)water.  
i. Is dat hier ook het geval?  

ii. Mag dit en blijft dit zo?  

 

 

 

Wilma de Boer-Leijsma, PvdA 

Marjolein van Elteren, GroenLinks 
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